

Hotel Complimentary Shuttle Bus

Quarry Bay & Tai Koo 鯽魚涌及太古					
	Hotel VIC	Kerry Centre	Devon House	One Island East	*Cityplaza (near main entrance of Cityplaza)
	海匯酒店	嘉里中心	德宏大廈	港島東中心	*太古城中心 (近商場出入口)
1	07:45	07:50	07:55	08:00	08:05
2	08:30	08:35	08:40	08:45	08:50
3	09:20	09:25	09:30	09:35	09:40
4	10:20	10:25	10:30	10:35	10:40
5	11:20	11:25	11:30	11:35	11:40
6	12:20	12:25	12:30	12:35	12:40
Lunch Break					
7	14:00	14:05	14:10	14:15	14:20
8	15:00	15:05	15:10	15:15	15:20
9	16:00	16:05	16:10	16:15	16:20
10	17:00	17:05	17:10	17:15	17:20
11	18:00	18:05	18:10	18:15	18:20
12	19:00	19:05	19:10	19:15	19:20

*For drop off & pick up 可供上/落客

Causeway Bay & Central 銅鑼灣及中環							
	Hotel VIC	World Trade Centre	Wan Chai (near Luk Kwok Hotel)	Admiralty Centre	*AEL HK Station	#HKCEC	Sun Hung Kai Centre
	海匯酒店	世貿中心	灣仔 (近六國酒店)	海富中心	*機場快綫 香港站	#香港會議 展覽中心	新鴻基中心
1	07:15	07:25	07:30	07:35	07:45	07:58	08:03
2	08:15	08:25	08:30	08:35	08:45	08:58	09:03
3	09:15	09:25	09:30	09:35	09:45	09:58	10:03
4	10:15	10:25	10:30	10:35	10:45	10:58	11:03
5	11:15	11:25	11:30	11:35	11:45	11:58	12:03
6	12:15	12:25	12:30	12:35	12:45	12:58	13:03
Lunch Break							
7	14:15	14:25	14:30	14:35	14:45	14:58	15:03
8	15:15	15:25	15:30	15:35	15:45	15:58	16:03
9	16:15	16:25	16:30	16:35	16:45	16:58	17:03
10	17:15	17:25	17:30	17:35	17:45	17:58	18:03
11	18:15	18:25	18:30	18:35	18:45	18:58	19:03

*For drop off & pick up 可供上/落客

Terms & Conditions:

1. Shuttle bus will pick up guests to the hotel at AEL HK Station **“L2”**, and the rest are drop-off points only.
2. #Shuttle bus service to HKCEC stop will only be available for drop off / pick up during major exhibition period.
3. 28 seat bus is available for In-House Guest Only. All seats are based on first-come-first-serve, please contact Concierge at ext. 6880 for further assistance.
4. Shuttle bus luggage compartment space is subject to availability. For safety reasons, only hand baggage not exceeding **22 x 9 x 14 inches (56 x 23 x 36 cm)** will be allowed on the shuttle bus.
5. Route schedule is subject to change according to traffic conditions without prior notice.
6. If Typhoon Signal No. 8 or above, or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted, bus service will be suspended. It will resume normal after 2 hours after the signal is lowered.

條款及細節:

1. 酒店穿梭巴士只於機場快綫香港站香港站 **“L2”** 層接載客人到酒店，其餘均是下車站。
2. #香港會議展覽中心站只於大型會議或展覽舉行期間提供服務，客人可於該站乘坐酒店穿梭巴士往返酒店。
3. 28 座酒店穿梭巴士服務只供酒店住客使用。所有座位先到先得，如有任何查詢，請與禮賓部 內線 #6880。
4. 攜帶之手提行李以酒店穿梭巴士空間因應情況而定。基於安全理由，客人攜帶之手提行李不能超過 **22 x 9 x 14 吋 (56 x 23x 36 厘米)**。
5. 路線及時間表會因應交通情況而有所改變，恕不另行通知。
6. 當八號風球或以上或黑色暴雨警告生效時，酒店穿梭巴士服務將會暫停，並於警告信號除下兩小時後恢復服務。